
Protokól Nr XX|V|Z:OL}

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

od bytej w d niu 29 Iistopada 2012 roku

Stan Rady 15 ,jeden nieobecny

wg listy obecności . zał.nr.f..

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
-Wojciech Figu rski-Sekreta rz G mi ny,

-Sta nisław Woźniak- Radny Powiatowy,

-Adolf Maciak- Radny Powiatowy,

-Jacek Pruszkowski- Przedstawiciel lzb Rolniczych,

-Anna Kander- Przedstawiciel lzb Rolniczych,

- przedstawiciele jednostek pomocnlczych

wg listy obecności zal. nr .2

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XXIV Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał
przybyłych gości, obecnych radnych i przedstawicielijednostek pomocniczych.

Odczytał proponowany porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad .

A. Otwarcie obrad , stwierdzenie quorum .

B. Powitanie Gości i Radnych .

C. Przyjęcie porządku obrad .

1. Przyjęcie protokółuzpoprzedniej sesji .

2.Zaopiniowanie i podjęcie uchwał w sprawie :

a) zmian w budzecie Gminy Belsk Duży na rok 2OI2,



b) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Belsk Duży,

c) przekazania w nieodpłatne użytkowanie nieruchomości Gminy
Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej BELMED w Belsku

Dużym, oraz określenia wartości wydzielonego majątku,

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie wraz z innymi gminami od Polskich

Kolei Państwowych S.A. prawa współużytkowania wieczystego gruntu oraz

współwłasności budynków dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej,

e) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy

Belsk Duży,

f) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty na terenie gminy Belsk Duży,
g) w sprawie terminu częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospoda rowa n ie od pada mi kom u na l nym i przez właścicie l i n ie ruchomości na

terenie gminy Be]sk Duży,

h) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie
gminy Belsk Duży i zagospodarowania odpadów, w szczególności ilości
odpadów komunalnych, częstotliwości i sposobu świadczenia usług,

i) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
kom u na l nym i składa nej przez właściciel i n ieruchomości za m ieszkałych
położonych na terenie gminy Belsk Duży.

3. Sprawozdanie Wojta Gminy z działalności od ostatniej sesji.

4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.

5.Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji iudzielenie odpowiedziprzez
Wojta.

6. Zapytania iwolne wnioski.

7.Zamknięcie obrad.

Pkt. 1.

Rada przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji.



Pan Andrzej Adamczyk poprosił o zabranie głosu goszczącego na obradach XX|V

Sesji Rady Gminy, Pana Michała Toporkiewicza Komendanta Komendy

Powiatowej Policji w Grójcu.

Pan Komendant Michał Toporkiewicz, przedstawił zebranym na obradach slajdy

z opisem Organizacji Dziatań Komendy Powiatowej w Grójcu, obecną sytuację
posterunków oraz wykaz posterunków wskazanych do zreorganizowania.

Wśród czterech posterunków, wskazany został posterunek policji w Belsku

Dużym, poza tym posterunki w Goszczynie, Jasieńcu i Pniewach.

Po pokazie slajdów i objaśnieniu działań komendy głównej, rozpoczęła się
dyskusja połączona z zadawaniem pytań przez osoby biorące udział w obradach
sesji.

Pan Adolf Maciak
Czy mógł by Pan uściślić nam co będziemy mogli załatwić u dzielnicowego, który
jak Pan wspomniał będzie miał wyznaczone w grafiku dyżury w urzędach gmin?
Dlaczego pozostają posterunki w innych gminach jak chynów, Błędów, lub
Mogielnica?

Pan Komendant Michał Toporkiewicz
Dzielnicowy ma wydzielone zadania w grafiku, na kazdy dzień dyżuru.
Bierze udział w interwencjach nie wymagających działan natychmiastowych i

akcjach jak kradzież, napad lub bardziej niebezpiecznych.
zmniejszenie liczby małych posterunków ma między innymi za zadanie
odciążenie ich kierowników, poza tym w gminy Mogielnica i Błędów posiadają
większą ilość mieszkańców. Chodzi również o kwestię oszczędności na sprzęcie,
który szybko się zużywa i paliwie.

pan lreneusz Bałut

Musimy wysłać do komendy policji w Grójcu informację z naszym
niezadowoleniem po obradach, na których zostaliśmy poinformowani o
likwidacji naszego posterunku w Belsku Duzym.

Będę oponował za tym, żeby zaraz po nowym roku z dniem !.O1,.2OI3 r. zwrócic
się do komendy policji w Grójcu o zamontowanie kilku foto radarów na drodze
wojewódzkiej 728.



Pan komendant Michał Toporkiewicz

Foto radarami dysponuje jedynie lnspekcja Transportu Drogowego i Posterunek

Straży Miejskiej.

pan stanisiaw wiechowski
W sezonie zbiorów owoców, przybywa do nas więcej osób przejezdnych i w ten

czas należało by zwrócić uwagę na zwiększenie bezpieczeństwa,

Pan Michał Toporkiewicz

Dziękuję za tą propozycję, faktycznie w czasie zbiorów staramy się wzmacniać

działania bezpieczeństwa jak tylko możemy. Wskaźnik przestępczości na terenie
Grójca jest bardzo wysoki. Robimy co w naszej mocy by go zmniejszać.

Pan Krzysztof Witczak

Chciałem zapytać czy mogł by Pan pomóc Panu Wójtowi przekona ć zarządcę

dróg wojewódzkich w polepszeniu warunków bezpieczeństwa na skrzyżowaniu

drogi 725 i drogi gminnej w Rębowoli?

Pan Michał Toporkiewicz

Odpowiadając obiecał, pomyśleć nad tą sprawą i pomóc.

Pan Władysław Piątkowski i Pan Andrzej Adamczyk

Podziękowali Panu komendantowi za przybycie i wszystkie wyjaśnienia w

kwestii organizacji działań i pracy Głównej Powiatowej Komendy w Grójcu.

Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego odnośnie
określenia stawek za podatek rolny i leśny na 2013 rok.

Stawka podatku rolnego w 2013 roku wynosić będzie ].89,65 zł; stawka podatku

leśnego w 2013 roku wyniesie 41,0I24 zł.

Pkt. 2.

al Pan Andrzej Adamczyk

Poprosił o zabranie głosu Panią Ewę Łubińską.

Pani Ewa Łubińska, poprosiła wnioskiem o zmianę uchwały budżetowej, z
przeniesieniem środków przeznaczonych na uzbrojenie samochodu straży w
Lewiczynie na ogrzewanie budynku straży w Lewiczynie,

Wn iosek został przyjęty jed nogłośn ie.



Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał zmieniony projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/1,66/2012 w sprawie

zmiany Uchwały Budzetowej Gminy Belsk Duży na rok 2OI2.

(zał. nr.3 )

bl Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwaty.

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę nr XXIV/167 /2012 w sprawie

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Belsk Duży.

(zał. nr .4)

pan lreneusz Bałut

Zapytał Pana Janusza Honorego jak to jest, że podnosimy wodę podnosimy

ścieki, a Pan nie chce tych ścieków kupować, kiedy zgłasza się do pan klient z

prośbą o zabranie szamba Pan odpowiada mu, że nie pomoże bo niema

podpisanej z Pana zakładem umowy na wywóz ścieków?

Pan Janusz Honory

Ładunek ścieków dostarczany do ZGK jest bardzo duży,juz nie dajemy rady.

Umowa musi być podpisana, nie możemy zabierać dodatkowych ładunków od

osób nie posiadających umów z nami podpisanych. Co dziennie wpływa do nas

4-5 ładunków z szambem od klientów posiadających umowy, a to jest przykład

osoby, która chce żeby po trzech latach od niej zabrać ścieki, to co ona robi z
nimi przez te lata?

pan lreneusz Bałut

Pana wyjaśnienie jest do nie przyjęcia, Ta osoba prosi się Pana co roku o

zabranie ścieków, i zawsze spotyka się z tą samą odpowiedzią i odrzuceniem. W
końcu jak Pan będzie tak robił, to wszyscy będą odchodzić do Grójca.

Pan Władystaw Piątkowski

Będę rozmawiał na ten temat z Panem Honorym, ale nie dobrze, ze w teren
idzie tak zła opinia, że stawki ścieków idą w górę, aZGK nie chce ich kupować.



c/ Pan Jan Maciak

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV l1,68/2012 w sprawie

przekazania w nieodpłatne użytkowanie nieruchomości Gminy SP ZOZ Belmed

w Belsku Dużym, oraz określenia wartości wydzielonego majątku.

(zał. nr .5)

d/ Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt uchwały.

Pan Władysław Piątkowski złożyt objaśnienia do projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/1,69/2012 w sprawie

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie wraz z innymi gminami od Polskich

Kolei Państwowych S.A. prawa współużytkowania wieczystego gruntu oraz

współwłasności budynków dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej.
(zał. nr.6)

e/ Pan Andrzej Konarski

Odczytat projekt uchwały.

Wyjaśnienia do uchwały zlożyła Pani Weronika Piwarska.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX|V lI7O/2012 w sprawie
Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie gminy Belsk Duży.

(zal. nr .7)

f l PanJan Maciak
Odczytał projekt uchwały.

Po wyjaśnieniach Pani Weroniki Piwarskiej i Radcy Prawnego Pana Andrzeja
Rudzkiego, odnośnie stawek za odpady segregowane i niesegregowane, które
zostały ustalone w wysokości 6 zł za odpady segregowane i I0 zł za

niesegregowane, Rada Gminy przegłosowała uchwałę.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/171,/2OI2 w sprawie
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

oraz ustalenie stawki takiej opłaty na terenie gminy Belsk Duży.

(zat. nr .8)



g/ Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt u chwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę nr XXlV/t72/2O12 w sprawie

terminu częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Belsk Duży.

(zał. nr.9)

h/ Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Pan Janusz Honory

Zapytał, czy nie można zmienić zapisu z,,jest" Punkt Selektywnej Zbiórki

- Odpadów Komunalnych na terenie ZGK na zapis ,,będzie". Bo tak naprawdę to

go jeszcze nie ma, myślę, ze na dzień dzisiejszy miejsce tego punktu powinno

być gdzie indziej, bo na trenie oczyszczalni nie ma miejsca. A na powstanie tęż

potrzeba czasu, pozwoleń i projektu.

Pan Andrzej Rudzki

Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2013 roku, i nie musi być zmieniany

zapis. Do tego czasu może już będzie ten w trakcie powstawania. Trzeba znaleźc

miejsce inne i zacząc przygotowania do realizowania działań,

Pan Władysław Piątkowski

Myślę, że ta uchwała jest napisana poprawnie. Na dzień dzisiejszy miejsce

punktu musi być wskazane. Nie widzę też tego na oczyszczalni, trzeba będzie

znaleźć miejsce, zrobić projekt, zdobyć pozwolenia i działać.

Pan Janusz Honory

Mam zastrzeżenia co do częstotliwości przywozenia do punktu tych odpadów,

czy by nie zmienić z co miesiąc na jakiś dtuższy okres?

Pan Andrzej Rudzki

Sądzę, że należy to zostawić, bo być może będzie to trafiony pomysł, życie

samo pokarze.

Pan Janusz Honory

Zadeklarował, że ZGK będzie prowadziło PSZOK, posiada równiez jedną wiatę,

którą można było by poźniej przenieść na miejsce punktu.



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwatę nr XXIV l173l2OI2 w sprawie

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Belsk

Duży izagospodarowania odpadów, w szczególności ilości odpadów
komunalnych, częstot!iwości i sposobu świadczenia usług.

(zał. nr.10)

il Pan Jan Maciak

Odczytał projekt uchwały.

Pan Andrzej Konarski

czy w punkcie B przy danych składającego deklarację nie można dopisać

,,wła ścicie l/ws półwtaścicie l" ?

Pan Andrzej Rudzki

Definicja wtaściciela jest wyjaśniona w ustawie.

pani weronika piwarska

Na końcu deklaracji, tez jest zawarta definicja właściciela z dokładnym opisem.
Po za tym deklaracja została zaopiniowana i przyjęta w takiej postacijak jest w
uchwale.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV /174/201,2 w sprawie wzoru
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie
gminy Belsk Duży.

(zał. nr.11)

Pkt. 3.

Pan Władysław Piątkowski przedstawił sprawozdanie z działa'ności od ostatniej
sesji.

- podziękował za podjęcie uchwał związanych z gospodarką odpadów
komunalnych, choć to jeszcze nie koniec i nie jest to jeszcze ostateczna wersja
wszystkich uchwał, ale jeżeli na czas tego nie podejmiemy zrobi to za nas

wojewoda, jeżeli nie przystąpimy do realiza Ąl założen ustawy odpadowej
będziemy z kolei płacić kary,



-dostałem do wglądu protokoły spotkań komisyjnych w sprawie schetynóweki,

na spotkaniu z Panem Starostą iWojewodą zostałem potraktowany

lekceważąco, chciałbym podziękować dwóm radnym powiatowym, którzy

walczyli o drogę włączenie drogi powiatowej położonej na terenie Belska

dużego do planu schetynówek,
- przed namijest jeszcze do zrobienia modernizacja oświetlenia,
- kończą się prace odnowy mogił ku czci pamięci powstańców styczniowych,

położone na terenie Belska Małego i Łęczeszyc,

- trwają prace geodezyjne nad zmianą działek w Starej Wsi, oraz prace

porządkownia trenu wokół zbiornika ,,Górnego", na którego prace remontowe

wkrótce powinniśmy otrzymać pozwolenie.

Pkt. 4. Nowe interpelacje radnych oraz wolne wnioski i zapytania.

Pan Jan Maciak

Chciałem podziękować za wstawienie się za moją prośbą w sprawie usunięcia

drewnianych słupów w Grotowie zagrażających życiu mieszkańców i

przechodniów.

Chciałem też zapytać jak wygląda sprawa parku w Oczesałach?

Pa n Władysław Piątkowski

Jeżeli chodzi o park w Oczesałach, to urząd gminy wystąpit do sądu z pismem o

uznanie go jako strony w trakcie rozprawy.

Odnośnie słupów rozmawiałem z energetyką, żeby postawić slupy betonowe, a

oświetlenie przesunąć w kierunku drogi, jest to do zrobienia, ale jest to zadanie

dla Społki PGE.

pan lreneusz Bałut

Zwrocił się z pytaniem do Pana Adolfa Maciaka, dlaczego Pana Jachowskiego

nie można ściągnąć na spotkanie w Sadkowie Koloni ? Jeszcze raz zwracam się
w sprawie wycięcia drzew przy drodze powiatowej w Wilczogórze koło straży

obok Pana Prusia. l zwracam uwagę na złe wykonanie drogi na krótkim odcinku

w Wilczogórze, drogę odebrano pomimo, że w niektórych miejscach gdzie

miała być wysypana tzw. klinikiem, została wysypana nierówno i niedokładnie.

Pan Adolf Maciak

Jeżeli chodzi o drogę to ten kto odbierał i podpisał dokumenty powinien mieć

zwróconą uwagę na niedokładność wykonania.



Drzewo zgłoszę do Pana Jachowskiego i postaramy się tam pojechać l zobaczyć
co da się zrobić.

Pan Andrzej Adamczyk

Chciałem zapytać czy nie da się przepchnąć tematu odnośnie przejęcia 500

metrów drogi powiatowej w Zaborowie przez gminę? Bo powiat nie remontuje
jej w ogóle się nią nie interesuje.

Pan Adolf Maciak
Będę pamiętał o tym, zobaczę co da się zrobić.

Uważam, że postępowanie Starosty Górskiego w sprawie wykluczenia drogi
powiatowej zgłoszonej przez urząd gminy do zrobienia w planie schetynówek,
było celowe i lekceważące. Ale mam nadzieję, że uda nam się przepchnąć ten
wniosek w przyszłym roku, warto próbować.

Pan Franciszek Górzyński

A co z wycinką drzew, które zgłaszałem w zeszłym roku przy drodze powiatowej
przed Golianami?

Pan Adolf Maciak
Zapiszę iwspomnę o nim Panu Jachowskiemu.

Pa n Władysław Piątkowski

Za remonty i utrzymanie porządku na drogach powiatowych odpowiada Pan
Starosta ito do niego nalezą działania polegające na przeprowadzeniu rozmów
z mieszkańcami i inwestycje związane z remontami dróg powiatowych.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy

Na tym protokół zakończono .

protokołowała 
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